
 

KÉPVISELŐI INDÍTVÁNY 

 

 

 

 

Tárgy: kerékpártároló kihelyezése a Cifrapalota elé 

 

Tisztelt Közgyűlés! 

Véleményem szerint, minden közfeladatot ellátó intézmény közvetlen környezetében szükséges 

lenne kerékpártároló kialakítása. Mind az egészséges életmód, mind a környezetvédelem és a 

közlekedés szempontjából nagyon fontos, hogy a kecskeméti polgárok kerékpáros közlekedésének 

feltételeit biztosítsa önkormányzatunk. 

A Magyar Kerékpárosklub így fogalmaz a kerékpározás előnyeiről: 

„A kerékpárhasználat – a közösségi közlekedéssel, gyaloglással és az ésszerű gépkocsi használattal 

természetes együttműködésben – a települések meghatározó közlekedési módjává válhat. A 

kerékpáros közlekedés hozzájárul az élhető és virágzó gazdaságú városok kialakulásához. A 

kerékpárhasználat nem jár zaj- és levegőszennyezéssel, helyigénye a gépjármű-közlekedésnek 

töredéke, így fejlesztésével párhuzamosan a levegő- és életminőség is javul.” 

A kiemelkedően fontos kulturális feladatot ellátó Cifrapalota épületének környezetében indokoltnak 

találom kerékpártároló kialakítását, az oda látogatók és az ott dolgozók érdekében, ezért az alábbi 

javaslatot ajánlom a Tisztelt Közgyűlés figyelmébe: 

Határozati javaslat:  

Kecskemét Megyei Jogú Város önkormányzata kéri a Városüzemeltetési osztályt, tegye meg a 

szükséges intézkedéseket annak érdekében, hogy a Cifrapalota közelében, 16 kerékpár elhelyezésére 

alkalmas, a városképbe illeszkedő, kerékpártároló kerüljön kialakításra.  
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